
ПРОТОКОЛ №18 

засідання колегії міської ради 

 

від 12.12.2018р.         Зелена зала 

11.00 

Всього членів колегії – 15 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Т.Калюжна, 

О.Певнєв, А.Кветко, С.Мельник, Л.Головко, Ю.Вавринюк, Л.Герасимчук, І.Ковальчук, 

А.Собко, І.Добжанський. 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, А.Ярова, В.Триняк. 

Запрошені: В.Гончарук – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Бондаренко – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського голови, 

С.Ямчук – начальник фінансового управління, Л.Стародуб – завідувач відділу 

бухгалтерського обліку, планування та звітності, М.Кривак – секретар міської ради, 

А.Коростіль – завідувач відділу обліку та розподілу житлової площі, Л.Герасимчук – 

директор комунальної установи «Агенція розвитку Хмельницького», О.Новодон – начальник 

управління економіки, С.Ремез – начальник управління молоді та спорту, С.Матвійчук – 

директор Хмельницького міського комунального підприємства «Хмельницькінфоцентр», 

О.Івасюк – завідувач відділу управління міським господарством, С.Воронецький – начальник 

управління праці та соціального захисту населення, М.Трещов – начальник управління 

комунального майна, Н.Вітковська – заступник начальника управління житлово-

комунального господарства, С.Шепурев – заступник начальника управління транспорту та 

зв’язку, В.Скалій – директор міського комунального підприємства 

Хмельницьктеплокомуненерго», В.Кавун – директор міського комунального підприємства 

«Хмельницькводоканал», О.Смертельний – директор міського комунального підприємства 

по утриманню нежитлових приміщень комунальної власності, С.Бортник – начальник 

спеціалізованого комунального підприємства «Хмельницька міська ритуальна служба», 

М.Ваврищук – в.о. директора комунального підприємства по будівництву, ремонту та 

експлуатації доріг, Р.Цимбалюк – директор Хмельницького міського комунального 

підприємства «Муніципальна дружина», О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів, Л.Демчук – завідувач юридичного відділу. 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової двадцять сьомої сесії міської 

ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради наступних 

питань: 

2.1. Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 11.04.2018 року №11 «Про 

затвердження Програми створення та розвитку індустріального парку «Хмельницький» (за 

пропозицією постійної комісії з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції); 

2.2. Про приєднання Хмельницької міської ради та її виконавчих органів до Міжнародної 

Хартії відкритих даних (за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації) 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного 

Перше питання «Про внесення змін до бюджету міста Хмельницького 

на 2018 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть пропозиції? 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

В зв’язку з очікуваними змінами до переліку об’єктів, які фінансуються 

за рахунок субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 

здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих 

територій пропоную: 

- внести зміни в рішення 19-ї сесії міської ради від 27.12.2017 року 

№8 "Про бюджет міста Хмельницького на 2018 рік", доповнивши 

пунктом 31 наступного змісту: «Дозволити фінансовому управлінню 

Хмельницької міської ради, у разі зміни обсягів та мети субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів 

щодо соціально-економічного розвитку окремих територій, за 

погодженням з постійною комісією з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації, вносити відповідні зміни до бюджету 

міста на 2018 рік.». 

Пункти 31-33 рішення 19-ї сесії міської ради від 27.12.2017 року №8 

"Про бюджет міста Хмельницького на 2018 рік" вважати відповідно 

пунктами 32-34. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Які ще будуть пропозиції? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення пільги щодо сплати земельного податку для 

комунальних підприємств міста у 2019 році». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення пільги по сплаті земельного податку в січні-грудні 

2019 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення міському комунальному підприємству по 

утриманню нежитлових приміщень комунальної власності пільги по 

сплаті земельного податку в 2019 році». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про фінансове управління 

Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про бюджет міста Хмельницького на 2019 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує для забезпечення співфінансування об’єктів, на 

які передбачено кошти з державного бюджету, по бюджету розвитку 

спеціального фонду головного розпорядника – Департаменту освіти та 



науки за КПКВ 0611020: 

- збільшити призначення на суму 655 000,0 грн. та назву об’єкта в 

пояснювальній записці викласти в новій редакції, а саме: 

«Будівництво спортивного майданчика для міні-футболу зі штучним 

покриттям на території Хмельницької спеціалізованої 

загальноосвітньої школи №19 І-ІІІ ступенів імені академіка Михайла 

Павловського по вул.Кам’янецькій,164 у м.Хмельницькому»; 

- назву об’єкта «капітальний ремонт спортивного майданчика СЗОШ 

№25» змінити на «Спортивний майданчик з облаштуванням міні 

футбольного поля зі штучним покриттям, волейбольним та 

баскетбольним майданчиками, освітленням для середньої 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів №25 ім. Івана Огієнка по 

вул.Степана Бандери,14/1, в м.Хмельницькому – капітальний 

ремонт». 

Кошти виділити за рахунок зменшення призначень по загальному 

фонду головного розпорядника – фінансового управління за КПКВ 

3718700 «Резервний фонд» в сумі 655 000,0 гривень. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи 

слова та інформації пропонує згідно листа департаменту фінансів ОДА 

від 06.12.2018 року №02.01-13/2162 «Щодо розрахункових показників 

місцевих бюджетів на 2019 рік», збільшити обсяги доходів та видатків 

загального фонду бюджету міста на суму 22 429 592,0 гривень, а саме: 

- по коду 41040200 «Дотація з місцевого бюджету на здійснення 

переданих з державного бюджету видатків з утримання закладів 

освіти та охорони здоров'я за рахунок відповідної додаткової дотації 

з державного бюджету» на суму 17 381 620,0 грн. та розподілити їх 

по головному розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту 

освіти та науки Хмельницької міської ради для загальноосвітніх 

шкіл на оплату теплопостачання по КПКВ 0611020 КЕКВ 2271; 

- по коду 41051000 «Субвенція з місцевого бюджету на здійснення 

переданих видатків у сфері освіти за рахунок коштів освітньої 

субвенції (на оплату праці з нарахуваннями педагогічних 

працівників інклюзивно-ресурсних центрів)» на суму 

1 416 600,0 грн. та розподілити їх по головному розпоряднику 

бюджетних коштів – Департаменту освіти та науки Хмельницької 

міської ради по КПКВ 0611161 КЕКВ 2111 – в сумі 1 161 200,0 грн. 

та КЕКВ 2120 – 255 400,0 грн.; 

- по коду 41051200 «Субвенція з місцевого бюджету на надання 

державної підтримки особам з особливими освітніми потребами за 

рахунок відповідної субвенції з державного бюджету (підтримка 

осіб з особливими освітніми потребами (видатки споживання))» на 

суму 3 131 372,0 грн. та розподілити їх по головному розпоряднику 

бюджетних коштів – Департаменту освіти та науки Хмельницької 

міської ради по КПКВ 0611020 для оплати праці з нарахуваннями за 

КЕКВ 2111 – в сумі 1 668 354,0 грн., КЕКВ 2120 – 367 038,0 грн. та 

придбання спеціальних засобів корекції психофізичного розвитку за 

КЕКВ 2210 – 1 095 980,0 грн.; 

- по коду 41053900 «Інші субвенції з місцевого бюджету» (на 

забезпечення медикаментами відділень Хмельницької міської 

дитячої лікарні за рахунок іншої субвенції з обласного бюджету) на 

суму 500 000,0 грн. та розподілити їх по головному розпоряднику 

бюджетних коштів – управлінню охорони здоров’я Хмельницької 

міської ради по КПКВ 0712010 КЕКВ 2282. 



Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення шостої сесії Хмельницької міської ради 

від 18.05.2018 року №15» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продовження терміну повернення поворотної фінансової 

допомоги на 2019 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження звіту про використання коштів цільового фонду 

Хмельницької міської ради за 9 місяців 2018 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення четвертої сесії Хмельницької міської 

ради №2 від 31.10.2006 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку проведення громадських обговорень з 

питань добровільного об’єднання територіальних громад». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста квартир». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальної 

установи Хмельницької міської ради «Агенція розвитку 

Хмельницького» на 2019-2021 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

міста Хмельницького на 2019 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Концепції індустріального парку «Хмельницький» 

та створення індустріального парку «Хмельницький». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми розвитку підприємництва міста 

Хмельницького на 2019-2021 роки та внесення змін до рішення сесії 

міської ради від 04.07.2018 року №4 «Про затвердження Порядку 

часткового відшкодування з міського бюджету відсоткових ставок за 

кредитами, залученими суб’єктами підприємництва для реалізації 

інвестиційних проектів»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонують внести зміни в додаток до проекту 

рішення, доповнити пункт 3 «Розширення доступу суб’єктів 

підприємництва до фінансових ресурсів» Розділу «Заходи щодо 

виконання завдань Програми» пунктом 3.2 наступного змісту: 

Фінансування підприємницьких бізнес ідей (стартапів), 2019 рік – 1 

млн.грн., 2020 рік – 2 млн.грн., 2021 рік – 2 млн.грн. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу спортивно-культурному центру «Плоскирів» на 

списання з балансу основних засобів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Положення про управління молоді та спорту 

Хмельницької міської ради та затвердження Положення у новій 

редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження кандидатури на одержання частини пільгового 

довготермінового кредиту на будівництво (реконструкцію) і придбання 

житла за рахунок коштів міського бюджету та коштів повернутих до 

міського бюджету громадянами, що отримали пільгові довготермінові 

кредити молодим сім’ям та одиноким молодим громадянам на 

будівництво (реконструкцію) і придбання житла з міського бюджету». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку проведення електронних консультацій та 

опитування в місті Хмельницькому». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Положення про відділ управління міським 

господарством Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про Центр комплексної реабілітації для 

осіб з інвалідністю внаслідок інтелектуальних порушень «Родинний 

затишок» у новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку забезпечення житлом на умовах 

співфінансування учасників бойових дій, осіб з інвалідністю внаслідок 

війни ІІІ групи та бійців-добровольців, які брали безпосередню участь 

в антитерористичній операції, забезпеченні її проведення і захисті 

незалежності, суверенітету та територіальної цілісності України». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання членам сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції додаткової пільги в розмірі 50% на оплату житлово-

комунальних послуг з січня по грудень 2019 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання сім’ям загиблих учасників бойових дій в Афганістані та 

інших локальних війнах додаткової пільги в розмірі 50% на оплату 

житлово-комунальних послуг з січня по грудень 2019 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дружинам (чоловікам) померлих учасників ліквідації 

наслідків аварії на ЧАЕС додаткової пільги в розмірі 50% на оплату 

житлово-комунальних послуг (разом 100%) з січня по грудень 2019 

року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання особам, яким присвоєно почесне звання «Заслужений 

донор України» пільги на оплату житлово-комунальних послуг з січня 

по грудень 2019 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять другої сесії Хмельницької 

міської ради від 04.07.2018 року №6». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує внести зміни в пункт 1.1 текстової частини проекту рішення, 

замінивши цифри «111-117» на цифри «111-121» та внести зміни в 

додаток до проекту рішення, доповнивши список членів сімей 

репресованих та реабілітованих пунктами 118-121: 

- Біньковський Йосип Йосипович; 



- Гериш Анастасія Андріївна; 

- Данильченко Броніслава Антонівна; 

Ренгач Юрій Станіславович. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження переліку об’єктів (будівель, споруд, приміщень), 

які перебувають у власності територіальної громади м.Хмельницького 

та знаходяться на балансі міського комунального підприємства по 

утриманню нежитлових приміщень комунальної власності та втрату 

чинності рішення сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по 

вул.Проскурівській,60/1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в оренду нежитлового приміщення міської комунальної 

власності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу КП «УМК «Озерна» та КП «УМК «Заріччя на 

передачу лавок садових та урн для сміття у тимчасове безоплатне 

користування товариству з обмеженою відповідальністю «Житлово-

експлуатаційне об’єднання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Управляюча 

муніципальна компанія «Заріччя» Хмельницької міської ради на 

передачу у тимчасове безоплатне користування товариству з 

обмеженою відповідальністю «Житлово-експлуатаційне об’єднання» 

основних засобів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста зовнішніх мереж водопостачання та 

водовідведення житлового будинку №1/2 на вул.Володимирській ОСББ 

«Лідер 4»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Програми утримання та розвитку житлово-

комунального господарства та благоустрою м.Хмельницького на 2017-



2020 роки, затвердженої рішенням позачергової десятої сесії 

Хмельницької міської ради від 29.12.2016 року №6 зі змінами від 

25.10.2017 року №9, від 10.10.2018 року №45». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста зовнішніх мереж водопостачання та 

водовідведення на прв.Тракторному,35/1 ТДВ 

«Хмельницькзалізобетон»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу Хмельницькому комунальному підприємству 

«Електротранс» на укладання договору фінансового лізингу для 

придбання тролейбусів та автобусів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження інвестиційної програми міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» на 2019 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зменшення розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» та затвердження нової 

редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницьктеплокомуненерго». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження Інвестиційної програми міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» на плановий період (2019 рік)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження нової редакції 

статуту міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в пункт 

2 проекту рішення, збільшивши розмір статутного капіталу МКП 

“Хмельницькводоканал” на 3 200 тис.грн, встановивши його в сумі 9 

409 345,00 грн. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу та затвердження Статуту 



міського комунального підприємства по утриманню нежитлових 

приміщень комунальної власності у новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Статуту спеціалізованого комунального 

підприємства «Хмельницька міська ритуальна служба», затвердженого 

рішенням шістнадцятої сесії міської ради №29 від 12.07.2017 та 

затвердження Статуту в новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу міському комунальному підприємству по 

будівництву, ремонту та експлуатації доріг на списання основних 

засобів шляхом ліквідації». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Статуту Хмельницького міського комунального 

підприємства «Муніципальна дружина», затвердженого рішенням 

вісімнадцятої сесії міської ради №11 від 25.10.2017 та затвердження 

Статуту у новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельною ділянкою, 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, зміну цільового призначення 

земельної ділянки, внесення змін (Каськова)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропозиція виключити з 

додатку 3 до проекту рішення пункт 6. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок і технічної документації із 

землеустрою  щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості), внесення змін та втрату чинності (Данюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам, 

внесення змін (Трошина)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, надання 

у власність, оренду земельних ділянок громадянам, надання 

громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок (Гнатюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 5 

проекту рішення пунктом 5 наступного змісту: 

- надати громадянці Золотухіній Лілії Миколаївні дозвіл на розроблення 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуального гаража площею 

24 кв.м по вул.Степана Бандери,34/1, гаражний кооператив «Ключ-13», 

блок 1А, бокс 10 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд звернень громадян Варцаби – Мордвінової В.М., Варцаби 

М.І., Варцаби В.І., Олійник Л.А., Олійника В.Я., Олійника В.В., 

Олійник О.М., Мордвінова С.С. щодо надання дозволів на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок 

для будівництва та обслуговування жилих будинків, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) за рахунок земель комунальної 

власності в межах м.Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд звернення громадянки Варцаби – Мордвінової Валентини 

Миколаївни щодо надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 

індивідуального садівництва із земель комунальної власності біля 

садівничого товариства «Будівельник». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, поділ земельних ділянок та надання 

згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

(Войтюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок та зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки 

(Шульгіна)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду, постійне користування, 

погодження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки та зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки (ПП «Скіф 

М»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості), дозволів на розробку проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та поділ земельної ділянки (ПП 

«ВКФ «Луч»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості), поділ земельних ділянок та надання згоди на відновлення 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) (Гілета)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста  

пропонує доповнити текстову частину проекту рішення пунктом 1 

наступного змісту: 

- внести зміни в пункт 3 текстової частини рішення №84 25-ї сесії 

міської ради від 10.10.2018 «Про надання дозволів на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки зі зміною 

цільового призначення», змінивши вираз «по вул.Красовського, 4/1-

А» на вираз «по провулку Красовського,4/1-А» 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договори оренди та зміну 

коду КВЦПЗ земельних ділянок (Білінський)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в рішення сесії міської ради, 

договори оренди та зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки (Босий)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

до проекту рішення пунктом 15 наступного змісту: 

- поновити колективному підприємству «Цивільжитлобуд» договір 

оренди землі №041074200214 від 01.11.2010 по вул.Інститутській,6Б 

терміном на 1 рік. 



Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 

юридичній особі». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду, 

постійне користування, внесення змін в рішення сесій міської ради та 

зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок (Савельєва Г.І)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, надання 

дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, надання згоди на відновлення меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) та технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) (Шевчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок у зв’язку із зміною цільового призначення, надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування, надання згоди на 

передачу земельної ділянки в суборенду, погодження технічних 

документацій із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних 

ділянок, зміну кодів КВЦПЗ земельних ділянок та втрата чинності 

пунктів рішень міської ради (Заграй)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити текстову 

частину проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- надати згоду ПрАТ «Вищий навчальний заклад «Міжнародна 

академія управління персоналом» на укладання із приватним 

підприємством «Лідер Стандарт» договору суборенди земельної 

ділянки по вул. Старокостянтинівське шосе,2/1Л площею 14 000 

кв.м., кадастровий номер 6810100000:17:004:0011 під будівництво 

спортивно-оздоровчого комплексу. 

- змінити код КВЦПЗ земельної ділянки по вул.Старокостянтинівське 

шосе,2/1Л площею 14 000 кв.м.,
 

кадастровий номер 

6810100000:17:004:00114 з «03.03-для будівництва та 

обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та соціальної 

допомоги» на «02.07-для іншої житлової забудови». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити текстову 



частину проекту рішення пунктом наступного змісту: 

- надати згоду ТОВ «Ліма Плюс» на укладання із ТОВ «ВД Текстиль» 

договору суборенди земельної ділянки по вул.Тернопільській,15/1 

площею 6 248 кв.м., кадастровий номер 6810100000:29:002:0053 для 

обслуговування споруди для підігріву повітря для машин та 

приміщення для зберігання автотехніки (корпус №75). 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки, 

надання дозволу на поділ земельної ділянки (Василишин)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує збільшити термін оренди земельної ділянки з 6 місяців до 1 

року по пункту 1 додатку 1 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 2 

проекту рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- надати КП «Хмельницькбудзамовник» згоду на розробку технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки площею 

21 200 кв.м. по вул.Старокостянтинівське шосе,2/1Н під будівництво 

малоповерхової житлової забудови на 26 земельних ділянок, а саме: 

діл.№1-10 767 кв.м., діл.№2-2681 кв.м., діл.№3-293 кв.м., діл.№4-304 

кв.м., діл.№5-302 кв.м., діл.№6-350 кв.м., діл.№7-284 кв.м., діл.№8-

290 кв.м., діл.№9-291 кв.м., діл.№10-406 кв.м., діл.№11-288 кв.м., 

діл.№12-295 кв.м., діл.№13-295 кв.м., діл.№14-501 кв.м., діл.№15-

289 кв.м., діл.№16-292 кв.м., діл.№17-292 кв.м., діл.№18-398 кв.м., 

діл.№19-291 кв.м., діл.№20-292 кв.м., діл.№21-292 кв.м., діл.№22-

368 кв.м., діл.№23-292 кв.м., діл.№24-318 кв.м., діл.№25-344 кв.м., 

діл.№26-385 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує доповнити текстову частину проекту рішення 

пунктом 3 наступного змісту: 

3. Договір оренди землі №040974200279 від 30.11.2009 щодо земельної 

ділянки по проспекту Миру,61/1в, площею 200 кв.м. (кадастровий 

номер 6810100000:16:006:0043), наданої під будівництво лікувально-

оздоровчого центру, який був укладений між Хмельницькою міською 

радою та приватним підприємством «Стоматологічний центр «Дент 

Хелп» не поновлювати у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

3.1. Надіслати лист-заперечення на адресу приватного підприємства 

«Стоматологічний центр «Дент Хелп» про прийняте міською радою 

рішення про непоновлення договору оренди землі №040974200279 від 

30.11.2009 щодо земельної ділянки по проспекту Миру,61/1в, площею 

200 кв.м. (кадастровий номер 6810100000:16:006:0043), наданої під 

будівництво лікувально-оздоровчого центру, який був укладений між 

Хмельницькою міською радою та приватним підприємством 

«Стоматологічний центр «Дент Хелп». 

3.2. Надіслати приватному підприємству «Стоматологічний центр 

«Дент Хелп» для підписання акт приймання-передачі земельної 

ділянки по проспекту Миру,61/1в площею 200 кв.м. (кадастровий 

номер 6810100000:16:006:0043). 



Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує доповнити текстову частину проекту рішення 

пунктом 4 наступного змісту: 

4. Договір оренди землі №040974200328 від 22.12.2009 щодо земельної 

ділянки по проспекту Миру,53/1А, площею 90 кв.м. (кадастровий 

номер 6810100000:16:006:0040), наданої під будівництво офісу, який 

був укладений між Хмельницькою міською радою та приватним 

підприємством «Центр соціально-психологічних досліджень та 

адаптації «Інсайт» не поновлювати у зв’язку із закінченням терміну 

його дії. 

4.1. Надіслати лист-заперечення на адресу приватного підприємства 

«Центр соціально-психологічних досліджень та адаптації  «Інсайт» про 

прийняте міською радою рішення про непоновлення договору оренди 

землі №040974200328 від 22.12.2009 щодо земельної ділянки по 

проспекту Миру,53/1А, площею 90 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:16:006:0040), наданої під будівництво офісу, який був 

укладений між Хмельницькою міською радою та приватним 

підприємством «Центр соціально-психологічних досліджень та 

адаптації  «Інсайт». 

4.2. Надіслати приватному підприємству «Центр соціально-

психологічних досліджень та адаптації  «Інсайт» для підписання акт 

приймання-передачі земельної ділянки по проспекту Миру,53/1А 

площею 90 кв.м., (кадастровий номер 6810100000:16:006:0040). 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами пропонує доповнити текстову частину проекту 

рішення пунктом 5 наступного змісту: 

5. Договір оренди землі №040974200163 від 18.08.2009 щодо земельної 

ділянки по проспекту Миру,61/1Б, площею 736 кв.м., (кадастровий 

номер 6810100000:16:006:0025), наданої під будівництво дитячого 

кафе, який був укладений між Хмельницькою міською радою та 

Якимчуком Андрієм Вадимовичем не поновлювати у зв’язку із 

закінченням терміну його дії. 

5.1. Надіслати лист-заперечення на адресу Якимчука Андрія 

Вадимовича про прийняте міською радою рішення про непоновлення 

договору оренди землі №040974200163 від 18.08.2009 щодо земельної 

ділянки по проспекту Миру,61/1Б, площею 736 кв.м., (кадастровий 

номер 6810100000:16:006:0025) наданої під будівництво дитячого 

кафе, який був укладений між Хмельницькою міською радою та 

Якимчуком Андрієм Вадимовичем. 

5.2. Надіслати Якимчуку Андрію Вадимовичу для підписання акт 

приймання-передачі земельної ділянки по проспекту Миру,61/1Б 

площею 736 кв.м., (кадастровий номер 6810100000:16:006:0025). 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельних ділянок несільськогосподарського 

призначення та внесення змін в рішення сесії міської ради (Антонюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 



міський голова «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та продаж земельних ділянок несільськогосподарського 

призначення (Кузьмін)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Переліку площ, проспектів, 

вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих 

на території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17-ої сесії 

міської ради №24 від 02.04.2008 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького та рішення двадцять п’ятої сесії міської ради від 

10.10.2018 року №124 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю 

«Вимпел» на будівництво з подальшою передачею в комунальну 

власність територіальної громади міста фізкультурно-спортивного 

відкритого майданчика та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонується 

включити до порядку денного чергової двадцять сьомої сесії міської 



ради питання «Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 

11.04.2018 року №11 «Про затвердження Програми створення та 

розвитку індустріального парку «Хмельницький»». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради питання 

«Про приєднання Хмельницької міської ради та її виконавчих органів 

до Міжнародної Хартії відкритих даних». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Пропоную включити до порядку денного проект рішення «Про 

продовження на 2019 рік дію відсотка від нормативної грошової 

оцінки, що враховується для розрахунку річної орендної плати за 

землю, встановленого п.4 додатку до рішення міської ради від 

04.03.2015 №28». Даним проектом рішення пропонуються продовжити 

на 2019 рік дію відсотка від нормативної грошової оцінки, що 

враховується для розрахунку річної орендної плати за землю, 

встановленого п.4 додатку до рішення міської ради від 04.03.2015 №28. 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть пропозиції? 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

 

Пропоную включити до порядку денного проект рішення «Про 

відведення місць та обладнання стендів, дощок оголошень у людних 

місцях для розміщення матеріалів передвиборної агітації». Даним 

проектом рішення пропонується: 

1. Відвести 27 місць та обладнати стенди, дошки оголошень у людних 

місцях для розміщення матеріалів передвиборної агітації згідно з 

додатком. 

2. Управлінню житлово-комунального господарства до 29 грудня 2018 

року обладнати стенди, дошки оголошень у відведених місцях для 

розміщення матеріалів передвиборної агітації. 

3. Управлінню організаційно-інформаційної роботи та контролю 

інформувати громадськість міста щодо відведення місць та обладнання 

стендів, дощок оголошень для розміщення матеріалів передвиборної 

агітації. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). Усі питання порядку денного 

розглянуті. Які будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


